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Nacka kommun 

MÖTESANTECKNING 

 

Typ av möte: Nacka naturvårdsråd 

Mötesdatum: 2024-09-09 

Plats: Nacka stadshus, lokal Kisumu ÖF0, kl. 17.00 – 18.52 

Närvarande: 
Föreningar:  

Boo hembygdsförening 

Naturskyddsföreningen i Nacka 

Saltsjöbadens naturskyddsförening 

Boo Miljö- och Naturvänner 

Nacka Miljövårdsråd 

 

Politiker:  

Fredrik Sillrén (C) 

Godwyll Osei-Amoako (S)  

 

Tjänstemän: 

Poa Hellqvist, trafik- och fastighetsdirektör 

Marlene Sjönneby, gruppchef Natur- och stadsmiljöutveckling 

Stella Malmgren, kommunekolog 

Eleonore Stangenberg, strateg stadsutveckling, enheten för strategisk 

stadsutveckling  

Tove Jägerhök, översiktsplanerare, enheten för strategisk stadsutveckling 

Maria Baeva, nämndsekreterare 

 

Nr Ärende Ansvarig 

1 Grön- och blåstrukturprogram – framtagna underlag  

(dragning ca 75 min) 

Definitioner gröna och blå samband, ekosystemtjänster, osv 

Grönblått strukturprogram  

Tidigare medskick från NVR 

Tove Jägerhök 



 
 

2 (2) 
 

Nr Ärende Ansvarig 

Steg 1 i arbete: ta fram kunskapsunderlag för gröna och blå 

samband (stödjande tjänster, reglerande tjänster, kulturella 

tjänster, försörjande tjänster). 

Kunskapsunderlag för stads- och landskapsbild. 

Tidplan och process för ÖP och GBP.  

   

Workshop  

Vad saknas i kartorna?  

Vilka viktiga utvecklingsbehov ser ni kopplat till uppdragets 

syfte?  

Föreningar lämnar medskick om olika platser, tillgänglighet samt 

hur kommunens stränder påverkas. 

 

2 Naturvårdsplan – lägesrapport (dragning ca 20 min) 

Stella Malmgren presenterar för rådet genomgång av kommande 

remiss av naturvårdsplan.  

Kommunfullmäktige gav nämnden i uppdrag att ta fram 

naturvårdsplan.  

Inspel från föreningar. 

Tidplan: Remisstid oktober-november.  

Föreningar lyfter olika synpunkter som de upplever relevanta 

såsom: återställande av miljöer, det görs mycket positivt redan 

idag. 

 

Stella Malmgren 

3 Övriga frågor: 

 

Fråga om parkeringsplats som man planerar att anlägga nära 

Velamsunds naturreservat. Marlene kommenterar frågan, uppger 

att det är en del av projektet som ska gynna besök till 

naturreservat. Vi återkommer.  

Fråga om bodarna i Skutviken. Föreningarna vill ställa upp och 

bekosta även en del av kostnader.  

En fråga – Vilka åtgärder har gjorts i närtid gällande lövskog och 

tallskog? Stella: Det sker löpande. Vår naturförvaltare brukar vara 

med på NVR med jämna mellanrum och berätta om aktuella 

åtgärder. Det kan vara dags snart igen.  

    

 

 

Vid pennan: 

Maria Baeva 

Stella Malmgren 


